



MUNICIPAL

Gazette

MUNICIPALE
DE—OF

Montreal

Troisième année No. 52
Third year

28 Janvier 1907
January

Les abonnements sont reçus chez
Le Trésorier de la Ville de Montreal,
Hôtel de Ville

Les autres communications doivent
être adressées au directeur de
"LA GAZETTE MUNICIPALE"
Hôtel de Ville

Forward subscriptions to
The City Treasurer of Montreal
City Hall

All other communications should be
addressed to the managing-editor of
"The Municipal Gazette"
City Hall

TELEPHONE: MAIN 4240

Paraît le lundi matin
Published every Monday
morning

Abonnements \$2 par an
Subscriptions a year

Payables d'avance
Payable in advance

Organe officiel de la Corporation
de la Ville de Montréal

Official organ of the Corporation
of the City of Montreal

CANADA

DELIBERATIONS

COMMISSION DE L'INCINERATION

Compte rendu de l'assemblée du 11 janvier

Sont présents: MM. les échevins Major, président, David, Duquette, Roy, Mercier, Turner et Gallery.

1.—Sur proposition de M. l'échevin Duquette, il est
Résolu: Que le procès-verbal de l'assemblée tenue le 28 décembre dernier soit ratifié. Cette assemblée ayant été convoquée pour quatre heures et le Conseil ayant eu une assemblée à la même heure, la Commission siégea à six heures le même jour.

2.—Soumise et lue une lettre de M. Joseph Turcotte, demandant que son salaire lui soit remboursé pour le temps qu'il a perdu pour cause de maladie.

Résolu: De payer à M. Joseph Turcotte la moitié de son salaire pour le temps qu'il a perdu pour cause de maladie.

3.—Sur proposition de M. l'échevin Mercier, il est
Résolu: Qu'un nouveau système de cartes soit mis à la disposition du service de l'Incineration pour tenir le dossier de chaque employé.

4.—*Résolu:* D'autoriser l'assistant-surintendant à faire vendre, chez T. W. Foster & Co., encanteurs, quatre vieux chevaux qui sont impropres au service.

5.—*Résolu:* De demander au service des Incendies 500 pieds de vieux boyaux avec une lance, pour l'incinérateur de la Pointe Saint-Charles.

6.—Sur proposition de M. l'échevin Duquette, il est
Résolu: D'acheter chez MM. Trudel & Graham, six coiffures en mouton de Perse noir, au prix de \$12.00 chaque, et six casquettes au prix de \$2.50 chaque, pour les inspecteurs du service.

7.—*Résolu:* De demander à la sous-commission de l'Hôtel de Ville un pupitre pour le pourvoyeur du service.

Ajournement.

J.-A. LEMAY,
Secrétaire.

INCINERATION COMMITTEE

Report of meeting held the 11th January

Present: Ald. Major, chairman, David, Duquette, Roy, Mercier, Turner and Gallery.

1.—On motion of Ald. Duquette, it was

Resolved: That the minutes of the meeting held the 28th December be ratified. Said meeting was called for four o'clock and Council holding a meeting at the same hour, the Committee sat at six o'clock the same day.

2.—Submitted and read a letter from Mr. Joseph Turcotte asking that he be paid his salary for time lost on account of illness.

Resolved: That Mr. Joseph Turcotte be paid half of his salary for the time lost on account of illness.

3.—On motion of Ald. Mercier, it was

Resolved: That a new system of cards be given to the Incineration department, for the purpose of keeping the record of each employee.

4.—*Resolved:* That the asst.-superintendent be authorized to sell through Messrs. T. W. Foster & Co., auctioneers, four old horses unfit for service.

5.—*Resolved:* To ask the Fire department for 500 feet of old fire-hose with nozzle, for the use of the Point St. Charles incinerator.

6.—On motion of Ald. Duquette, it was

Resolved: To purchase from Messrs. Trudel & Graham, six Persian lamb caps, at \$12.00 each, and six summer caps at \$2.50 each, for the inspectors of this department.

7.—*Resolved:* To ask the City-Hall sub-committee for a desk to be used by the supply-officer of the department.

Adjourned.

J. A. LEMAY,
Secretary.